

<b>FORMÅL:</b>		<b>DELTAGERE:</b>			
<b>FORBERED:</b>		<b>TID: 26. august kl 18.00 - 20.00</b>			
<b>MEDBRING:</b>		<b>STED: Personalerum Munkekær</b>			
<b>MØDELEDER: Stine/Carsten</b>		<b>REFERENT: Mette/Dorte tager de 2 morgenmøder. De resterende deles mellem forældrevalgte</b>			
DAGSORDEN		TYPE*	TID	REFERAT	ACTION ANSVARLIG
	Konstituering samt valg af formand og næstformand	B		Christian Hørup er formand  Pasquale Florentsen er næstformand  OBS! Aftenmøder foregår i tidsrummet 17-19	SKB
1.	Godkendelse af dagsorden			Godkendt  2 nye medlemmer præsenterer sig: suppleant Hanne og medlem Stina (pædagog)	
2.	Godkendelse af referat			Godkendt	
3.	Aktuelt fra årshjulet	D		<b>Forældremøder deltagelse og fælles oplæg</b>  Der kører og sidste møde er i morgen  <b>Landsmøde frist Ultimo august</b>  4/10: 2 deltagere og skolen betaler. Christina og evt. Max, som vender tilbage  <b>Forberedelse til FU</b>  Vi skal vælge punkter til FU:  <b>1. Vedligeholdelse</b> <b>2. Corona</b>	SKB

			<p><b>3. Toiletforhold</b></p> <p><b>Trafikkampagne - hva gjør vi?</b></p> <p>Der kommer skolepatrulje ved tværvej</p> <p>Der er propper ved overgangen</p> <p>Tre lærere: MN, CM og NI er alle tre er trafyklærere</p> <p>Kan man forlænge kiss and drive på tværvej?</p> <p><b>Budget dialogmøde</b></p> <p>Lise og Christina går til mødet</p> <p><b>2 rep skal findes til at deltage den 3. september 19.00 til 21.00 i havdrup hallen hal 1</b></p>	
4.	Elevrådet		<p>TG har fået opgaven. CH deltager på deres første møde. Vi prøver at lokke lidt, så det bliver mere attraktivt.</p> <p>Vigtigheden at der kommer en forældrerepræsentant og lytter til dem og fortæller vigtigheden af deres input.</p>	
	3.årg.		<p>Orientering og drøftelse</p> <p>Elevtal 70 elever (79 = 4 klasser)</p> <p>Få piger</p> <p>Manglende tilgang til specifik årgang</p> <p>Der er kontaktførelserne er inviteret til møde 1/9 og alle forældre 8/9</p> <p>Det er endnu ikke besluttet hvordan processen er dog vil der være et udspil til 1/9</p> <p>Vi har øje på andre årgange - vi har fokus på 8. årg.</p>	

5.	Tilsynsemne				
6.	Principper				
7.	Formidling	O og D		<p><b>Skolestart hvordan er det gået</b></p> <p>Eleverne går selv ind uden forældre og det er rigtig dejligt</p> <p>Lærerne er kommet godt igang - tempo'et er højt. Der er mange retningslinjer og regler vi hele tiden skal holde øje med og regulere internt.</p> <p>Kommer der udmeldinger fra SFO'en? Vi har taget et økonomisk indgreb for at foregribe situationen både på SFO og klub.</p> <p>Vi er opmærksomme på at nogle børn hellere vil hjem og spille computer og ipad.</p> <p>SFOén har fokus på mange aktiviteter men også at kommunikere ud, hvad formålet med aktiviteterne er. Vi vil gerne være noget andet end underholdning, så vores brug af medier skal være i læringsmæssig øjemed og ikke underholdning.</p> <p><b>Status på Corona</b></p> <p>Vi følger stadig retningslinjer og har høj hygiejne.</p> <p>Holde igen med ture</p> <p>Henvendelser til kontoret, KJ er vores Corona koordinator.</p> <p>Et par lærere har en høj grad bekymring for hvordan elever og personale overholder retningslinjer.</p> <p>Ledelse er tæt på praksis og tillige vejledere, så vi kan understøtte praksis.</p> <p><b>Rygepolitik</b></p> <p>Pr.1/1-21 hvor det er forbudt at ryge i arbejdstiden, men vi har ikke set noget på skrift endnu.</p>	Ledelse

8.	Meddelelser			<p>Boldbanen forventes færdig 1/9 og kan tages i brug medio september. Der vil være alarm som udløses, hvis der kommer vand i bassin, og hvis vandet står længere end forventet, så vil der være et hegn, som kan lukkes og låses.</p> <p>Vi får i løbet af efteråret sidste sending af skolemøbler, således har alle nye møbler også i faglokaler</p> <p>Der arbejdes nu endeligt på kommunalt hold med at få ændret i praksis omkring konfirmationsforberedelse</p> <p>Vores tidsbegrænsede sekretær stopper med udgangen af denne måned. Det har været rart og en kæmpe hjælp, men ikke en økonomisk mulighed fremadrettet.</p> <p>Vi har fået flere cykelhelme af forældreforeningen - tak!</p> <p>Der kommer nye skraldespande - vi har bestilt og vi skal til at sortere.</p> <p>Der har været hærværk - primært ruder, der er styr på sagen og vi er i dialog med SSP og politi.</p> <p>Skolefesten blev aflyst af forældreforeningen, vi drøfter om vi kan have LAN-party med elever fra forskellige klasser og årgange.</p>	
9.	Punkter til næste møder			<p>lektiefri skole, skole hjem samarbejdet, innovation, kommunikation</p> <p>Corona erfaringer</p> <p>Aprilbørn skal de starte til august?</p>	

1	Evt.			Dysleksi - artikler foredrag Stine informerer om vores projekt.	
12.	Lukket møde				

\*Orientering (O) | Drøftelse (D) | Beslutning (B)

